
ASSEMBLEA ORDINÀRIA
AFA ARENAL DE LLEVANT

Data: 25 maig de 2023
Hora d’inici: 18:00 h
Hora de clausura: 19:35 h
Assistència: Presencial: 11

Online: 21

ORDRE DEL DIA:
1. Resolució cas Cuina Justa
2. Estat economia AFA
3. Inversió taula calenta menjador
4. Inversió nevera de cuina
5. Millores d'organització i comunicació entre les comissions i AFA.
6. Propostes de comissions fins a final de curs
7. Actualització de propostes en marxa
8. Pagaments de les aportacions a través de Bynapp

En data 4 de maig vam rebre el desistiment del procediment per part de Cuina Justa
després de més de 3 mesos d’anàlisi i negociació amb ells i els advocats. Vam arribar a
un acord extrajudicial en el que en comptes de pagar els 15.823,08€ que reclamaven
(10.613,39€ de beques + 5.209,69€ que havia d’aportar l’AFA) es va pactar la xifra de
12.500€, és a dir, que l’AFA ha hagut d’abonar 1.886,61€, suposant un estalvi vs la
denuncia inicial de 3.323,08€.
La xifra pactada es va votar en Junta tancada amb tots els vots a favor.

Actualment, l'estat de l'economia és positiu, amb un saldo bancari de 4.820.81 € +
1.359.86 € cedits per l’escola dels berenars de l’AFA.
S'ha debatut entre tots en què podem invertir aquests diners, i s'ha aprovat cubrir les
propostes presentades per la festa de final de curs + proposta de la comissió
d'infraestructures i ombres per fer front a les necessitats de caràcter urgent,
Queda pendent que enviïn el pressupost ja que tenim la calor a sobre, per tal que els
nostres infants puguin tenir més espais d'ombres aquest final de curs escolar.

S’acorda que si un cop cobertes aquestes dues propostes tenim pressupost sobrant, es
finançaran les propostes de la taula calenta i la reparació de la nevera. Si no hi ha
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pressupost suficient, aquestes despeses seran assumides per la XX ampliant
l’amortització actual.

La comissió d'infraestructures ens explica que la nostra escola està en la categoria D en
qüestió a les temperatures que hi ha a l'escola, què és la categoria més alta.
Tot i haver presentat el projecte a consorci, a dia d’avui encara no tenim resposta, pel
que es decideix adquirir material per ampliar les ombres al pati amb els diners recaudats
a tal efecte en el sorteig de la panera de la festa de Nadal: 840 €.

Entrem en debat si la col·locació dels materials s’hauria de fer per part de membres de la
comissió d’infraestructures (professionals/enginyers) o per una empresa externa.
Finalment per votació va sortir guanyadora l'opció de què fossin els membres de
l'escola, sempre i quan tinguéssim el vist-i-plau de Direcció, que va ser ratificat en
acabar la Junta.
Votació a favor de fer-ho famílies especialitzades de l'escola: 8 vots, cap en contra.
Aquesta votació és per parts de les vocalies Belluga´t, Infraestructures, fem barri,
solidaritat, feminisme, president, tresorera i secretaria de l'AFA.

Felicitem la comissió Fem Barri, per la feina aconseguida, senyalització a la sortida de
l'escola a terra i les senyals de límitació de velocitat de Zona 30km/h. Sabem que
queden moltes coses encara i seguirem lluitant junts.

Per finalitzar, aprofitem que hi era a la reunió la representant de les famílies al consell
escolar, i volíem comentar els temes del pagament via Bynapp, però el tema és més llarg
del que pensem i fent honor al nostre compromís d’ajustar les Juntes a 1 h-1�15h, decidim
posposar-ho per la següent reunió.
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